
Referat frå årsmøte i Alversund Musikkla 20.'anuar 2019 kl 18:00

Tal frammøtte: 16 (alle) Fullmakter: Ingen
Ellen vald til møteleiar, Solveig til skrivar og Kristin og Merete til prot
Merknad til innkallinga: Ingen

LIND\S KOMMUNE
derskrrvarar. -

l. Arsmelding. 08 AU62019
Arsmelding gjennomgatt av Ellen. Det var nokre merknader om at A«.gai«a.Ti,,
- 1 styret har det 1kkje vore kasserar etter at Rita slutta. it]x  ['
- Vi har hatt vikar-dirigent pa nokre konsertar og ovingar, det er gode g for dettel9angst«ode
- Var-konsertane: Bjorn var vikar pa begge konsertane. --
- Signy vikar på slagverk på oktoberfesten.
- Julekonserten i Alversund var Bjørn vikar.
- Dugnad: Vi hadde berre sal av dopapir/kaffe/te i vår.
- Lene har vore utmeld sidan siste mars (etter NM), men var med påjulekonserten.

Årsmeldinga vart deretter godkjent.

2. Revidert rekneska  .
Kommentar: Rekneskapet var revidert og godkjent av Mona Kristin og Randi. Deretter vart regnskapet
gjennomgått av Randi sidan kasserer Rita har slutta i laget.

Regnskapet viste eit overskot på kr 22.936. Behaldning i bank er ca. 114.000 når ubetalt gjeld er betalt.
Utgifter til seminarer, dirigent og netto-utgifter til NM var over 247.000.
Det er ikkje gjort investeringar i 2018.
Hovudinntekter var offentlige tilskot og andre gåver på tilsaman 104.520. Basaren gav 43.376 og do-

papirsalg gav netto 11.470. (kun var-salg). 17-mai lotteri (fenalår) gav 15.220 netto i kassen.
Regnskapet vart deretter godkjent av årsmøtet.
Inntekt på konfirmasjons-servering 6.000kr.
Ikkje alle har betalt instrumentleige ( 400/år)

3. Vedtektsendrin  .
Vedtektene vart sist revidert på årsmøtet i 2016. Tittelen «formann» vert no endra til «leiar».

4. Saker soms ret frem'aro andre innkomne forsla  .
- Styret foreslår å auke kontingenten frå kr 1.000 pr. halvår til kr 1.200 pr. halvår.
Vedtak: Årsmøte stemmer for dette forslaget. 14 stemte for. Instrumentleige og annan kontingent vert

uendra.

- Det kom inn forslag få eit medlem om å endra alle ordlyder som seier «formann» til «leiar» i lagets

sine lover.
Begrunnelse: Språlaådet anbefaler at en bruker kjønnsnøytrale betegnelse der det høver, og i alle fall
der de er innarbeidet. På generelt grunnlag er det ikke noe lov-eller avtaleverk som krever dette, men
for å sikre at begge kjønn ivaretas i tituleringen i korpsets lover, er det en fordel at titlene på vervene er

kjønnsnøytrale. At «leder» er en godt innarbeidet kjønnsnøytral tittel kan hevdes uten tvil.
Språkrådets anbefalinger:

Vi tilrår kjønnsnøytrale betegnelser for tillitsverv o.l.
leder (formann), nestleder (nestformann, varaformann, viseformann), tillitsvalgt (tillitsmann)
varamedlem, vararepresentant eller bare vara (varamann).

Vedtak: Vedtektene i §8.5, §9.2 og §9.4 må endrast slik at tittelen formann og varaformann blir til leiar
og nestleiar. Einstemmig vedtatt. Vedtektene våre med siste endringar vert lagt ut i Dropbox (Kjell).
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5. Kontingent.
- Kontingent endra til la 2.400/år. Innbetaling i februar og september. Familiemoderasjon utgår.
- Aspirantar = la 300 pr. år.

Støttemedlemskap= min.  la  250. Arbeidet med å verva støttemedlemar er fortsatt utan resultat.
- Medlemmer som bruker laget sitt instrument betaler  la  200 pr. halvår. Denne skal øyremerkast

til opp-gradering av instrumentparken (innbetalt i 2018 kr 2.200).

6. Buds'ett for 2019.
Gjennomgang av nytt budsjett v/Kristin.

Merknader:
Honorar til dirigent auka med 10.000 til 135.000. Husdrift ligg inne med  la  85.000 som er
tilskot vi har fått i 2017 til utbetring og vedikehald av huset.
Medlems-kontingent vert auka til 40.800kr. Sum inntekter vert då 388.000 kr
Budsjettet vart til slutt godkjent med desse endringane.

7. Val.
Kjell orienterte om valkomiteen sitt forslag til nytt styre:
Dei som går ut av styret er Rita (har slutta), Kristin og Aase.
Merete (nestleiar og leiar i musikkutvalet) og Reidar ( eigedom) har eit år att i styret.
Mona Sofie valt til ny leiar for l år.
Arne går inn i styret for 2 år.
Arild går inn i styret for 2 ar.
l. vara er Aase, 2. vara er Bjarte.
Mona Kristin og Randi fortset som revisorer.
Randi og Solveig blir ny valkomite til neste årsmøte.

Andre verv:
Vaktmeisterjobben blir no gjort etter turnus i laget. Styret lagar vaktplan
Ansvar for instrumentarkivet er no overført til styret.
Kjell har fortsatt ansvar for vidare oppdatering av notearkivet og utleiga av musikkhuset.

Val godkjent.

Alversund 20.01.19. Ref. v/Solveig

Protokoll underskriven av
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